



## Voting Results of the Extraordinary General Assembly's Meeting Agenda (Second Meeting)

Thursday 08 January 2026 AD, corresponding to 19 Rajab 1447 AH

1. Approved the Board of Directors' recommendation to increase the Company's share capital by granting bonus shares to the Company's shareholders and allocating a portion of these shares for the Employee Share Program, as follows:
  - Share capital before the increase: SAR 555,000,000  
Share capital after the increase: SAR 677,100,000  
Increase percentage: 22%
  - Number of shares before the increase: 55,500,000 shares  
Number of shares after the increase: 67,710,000 shares.
  - The increase will be executed through the issuance of 12,210,000 new ordinary shares by capitalizing SAR 122,100,000 from the retained earnings account.  
A total of 11,100,000 shares will be granted as bonus shares to the Company's shareholders (representing 16.393442626% of the Company's share capital after the increase), at a rate of one share for every five shares held.  
The remaining 1,110,000 shares, which represent 1.63934426229% of the Company's share capital after the increase, will be allocated to the Employee Share Program.
  - Eligibility shall be for the shareholders registered in the Company's shareholders' registry at the Securities Depository Center (Edaa) by the end of the second trading day following the record date.
  - In the event of fractional shares, all fractions will be aggregated into a single portfolio for all shareholders and sold at market price. The proceeds will then be distributed

## نتائج التصويت على جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة غير العادية (الاجتماع الثاني)

الخميس 19 رجب 1447 هـ الموافق 08 يناير 2026 م

1. الموافقة على توصية مجلس الإدارة بخصوص زيادة رأس مال الشركة عن طريق منح أسهم مجانية لمساهمي الشركة وتخصيص جزء من هذه الأسهم لبرنامج أسهم الموظفين وفقاً لما يلي:
  - رأس المال قبل الزيادة: 555,000,000 ريال سعودي، رأس المال بعد الزيادة: 677,100,000 ريال سعودي، نسبة الزيادة: 22%
  - عدد الاسهم قبل الزيادة: 55,500,000 سهماً، وسيصبح عدد الأسهم بعد الزيادة: 67,710,000 سهماً.
  - ستمت الزيادة من خلال إصدار 12,210,000 سهم جديد عادي عن طريق رسملة جزء من بند الأرباح المبقاة وقدره 122,100,000 ريال، على أن يتم منح أسهم مجانية لمساهمي الشركة بعدد 11,100,000 سهم (أي ما نسبته 16.393442626% من رأس مال الشركة بعد الزيادة) بواقع سهم لكل 5 أسهم، وتخصيص المتبقي من الأسهم الجديدة الناتجة عن زيادة رأس المال لبرنامج أسهم الموظفين بعدد 1,110,000 سهم، أي ما نسبته 1.63934426229% من رأس مال الشركة بعد الزيادة.
  - ستكون الاحقية للمساهمين المالكين للأسهم يوم الاستحقاق المقيد في سجل مساهمي المصدر لدى مركز الايداع في نهاية ثاني يوم تداول يلي تاريخ الاستحقاق.
  - في حال وجود كسور أسهم، فإنه سيتم تجميع الكسور في محفظة واحدة لجميع حملة الأسهم وتباع بسعر السوق، ثم ستوزع قيمتها على حملة الأسهم المستحقين للمنحة كل بحسب حصته خلال مدة لا تتجاوز 30 يوماً من تاريخ تحديد الأسهم الجديدة المستحقة لكل مساهم.



to the eligible shareholders based on their respective entitlements, within a period not exceeding 30 days from the date the new shares allocated to each shareholder are determined.

- Amendment of Article (6) of the Company's Bylaws related to share capital.
- Amendment of Article (7) of the Company's Bylaws related to share subscription.

2. Approved the Employee Share Program (Long-Term Incentive Plan) and approving the authorization of the Board of Directors to manage the program, with the Board having the right to delegate this authority, as well as the right to amend the program whenever needed.
3. Approved the amendment of Article (17) of the Company's Bylaws related to the management of the Company.
4. Approved the deletion of Article (9) of the Company's Bylaws related to share capital.
5. Approved the deletion of Article (22) of the Company's Bylaws related to the management of the Company.
6. Approved the deletion of Article (23) of the Company's Bylaws related to the remuneration of the Board of Directors.
7. Approved deleting Article (32) of the Company's Articles of Association, which relates to convening general assemblies.
8. Approved deleting Article (35) of the Company's Articles of Association, which relates to voting in general assemblies.
9. Approved the deletion of Article (42) of the Company's Bylaws related to the fiscal year.
10. Approved the election of a Board member for the newly created seat on the Board of Directors, effective as of 25-05-2025, to complete the current Board term ending on 24-05-2029, they are:

No	Nomination Name	Membership Status
1	Khalid Mohammed Alsolai	Independent

11. Approved amending a Policy. Board of Directors Membership Policy and Criteria.

- تعديل المادة رقم (6) من نظام الشركة الأساس والمتعلقة برأس المال.
- تعديل المادة رقم (7) من نظام الشركة الأساس والمتعلقة بالاكْتتاب في الأسهم.

2. الموافقة على برنامج أسهم الموظفين (خطة الحوافز طويلة الأجل)، والموافقة على تفويض مجلس الإدارة وذلك بإدارة البرنامج وللمجلس الحق في تفويض تلك الصلاحيات، وللمجلس الحق في تعديل البرنامج متى مادعت الحاجة.
3. الموافقة على تعديل المادة رقم (17) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بإدارة الشركة.
4. الموافقة على حذف المادة رقم (9) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة برأس المال.
5. الموافقة على حذف المادة رقم (22) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بإدارة الشركة.
6. الموافقة على حذف المادة رقم (23) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بمكافأة أعضاء مجلس الإدارة.
7. الموافقة على حذف المادة رقم (32) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بدعوة الجمعيات.
8. الموافقة على حذف المادة رقم (35) من نظام الشركة الأساس، المتعلقة بالتصويت في الجمعيات.
9. الموافقة على حذف المادة رقم (42) من نظام الشركة الأساس والمتعلقة بالسنة المالية.
10. الموافقة على انتخاب عضو مجلس إدارة في المقعد المستحدث في مجلس الإدارة ابتداءً من تاريخ 25-05-2025م لإكمال دورة المجلس حتى تاريخ انتهاء الدورة الحالية في 24-05-2029م. كل من:

رقم	اسم المرشح	صفة العضوية
1	خالد بن محمد الصليح	مستقل

11. الموافقة على تعديل سياسة ومعايير وإجراءات العضوية في مجلس الإدارة.